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MOVES#89  Black Palm  »Services«
A performative evening 
30 June 2015, 8:30pm
 
Dear Friends,
Image Movement is delighted to host an evening with Black Palm. 
 
Black Palm is a curatorial platform for art objects, editions and services, founded by Sonja Cvitkovic in 2014, 
and concentrates on the relation between art and its public manifestations, in terms of emotions in art, 
aesthetics, and economics values.
 
At Image Movement Sonja Cvitkovic will present the services:
Black Palm Emotional Service
Michaela Meise Tarot Card Reading
Art & Climate tour Worpswede
& Inspector Descloux
 
The event will be accompanied by music, visuals, and a selection of Black Palm art editions and guests. Admission is free.
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MOVES#89  Black Palm  »Services«
Ein performativer Abend 
30 Juni 2015, 20.30 Uhr
 
Liebe Freunde,
Image Movement freut sich auf einen Abend mit Black Palm.
 
Black Palm is eine kuratierte Platform für Editionen, Objekte, und Dienstleistungen. Im Jahr 2014 von Sonja 
Cvitkovic gegründet richtet Black Palm seinen Augenmerk auf das Verhältnis von Kunst zu ihrem Sichtbar-
werden in der Öffentlichkeit – unter Berücksichtigung künstlerische Affekte, Ästhetiken und wirtschaftlichem Wert.
 
Bei Image Movement wird Sonja Cvitkovic folgende Dienstleistungen präsentieren:
Black Palm Emotional Service
Michaela Meise Tarot Card Reading
Art & Climate tour Worpswede
& Inspector Descloux
 
Begleitet von Musik und Bildern, einer Auswahl von Black Palm Editionen und Gästen. Der Eintritt ist frei.
 
(image courtesy of Black Palm)
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Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records
Oranienburger Strasse 18 I D-10178 Berlin I Mo–Sa, 11am–7pm 
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